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1. Godkendelse af dagsorden v/ Finn 

      Dagsordenen blev godkendt.  

 

2. Kort rundvisning på Varmestuen v/ Nanna 

Der var rundvisning efter mødet.  

 

3. Nyt fra brugere og væresteder v/ alle 

▪ Lillian orienterede om, at Impuls afholder festival den 29. maj 

og inviterede medlemmerne af rådet til at komme.  

▪ Carsten oplyste, at der arbejdes på en løsning, så 

Alkoholrådet kan overtages af en anden/andre. Carsten 

fortsætter, indtil der findes en anden, og så længe han kan 

holde til det.  

▪ Line informerede, at De Anbragtes Vilkår blandt andet var 

optaget af den øgede anvendelse af magtanvendelser på 

børne- og voksenrådet.  
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▪ Mona oplyste, at SAND var optaget af hjemløsereformen og 

den nye kontakthjælpsreform. SAND ønsker stærkere 

samarbejde med Forsorgscenter Sydfyn.  

▪ Dorte informerede om, at ny bande er til stede på Sydfyn.  

▪ Nanna informerede om, at Varmestuen havde opstartet nye 

aktiviteter, at der er kommet flere frivillige til (pt. er 14 

frivillige), ansat ny vikar med pædagogisk baggrund samt at 

der har været to konflikter.  

▪ Jesper informerede om, at man politisk ønskede at 

genopføre de to brændte skæve boliger på Tipsvænget samt 

at der var politisk fokus på indberetning af magtanvendelser. 

 

Nyt fra forvaltningen v/Alma 

▪ Alma informerede om, at masterplanen var politisk 

godkendt, samt at forvaltningen var i gang med at 

undersøge, om der kunne etableres flere skæve boliger.  

 

Kort om afgivne høringssvar v/Finn 

▪ Finn orienterede om de forskellige høringssvar, rådet har 

afgivet.  

 

4. Forberedelse til dialogmøde med Senior-, Social- og 

Sundhedsudvalget 7. maj v/ Finn  

Rådet ønsker at drøfte overgang fra ung til voksen, små billige 

boliger og alternativt plejehjem for ældre udsatte borgere med 

udvalget den 7. maj.  

 

5. Drøftelse af Frivilligpolitikken v/ Finn 

Punktet udsættes til kommende møde.  
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6. Drøftelse af måder at synliggøre rådet over for målgruppen 

v/ Finn 

 

▪ Pølsevogn placeret forskellige steder i byen for at skabe 

fokus på målgruppen. Planlægges efter sommerferien.  

▪ Udflugt til Landsforening af Væresteder.   

▪ Medlemmer af udsatterådet deltager i festival den 29. maj 

på Impuls (Lillian, Mona, Dorte og evt. Finn/Jesper).  

▪ Et samarbejde med SSP-konsulenterne og Natteravnene 

(inviteres til det første møde efter sommerferien). 

 

7. Næste møde 

Næste møde afholdes den 28. august kl. 9-11 i 

Frivillighuset/Kvægtorvet.  

 

 

 

 


